
 

Sletten Bådeklub 
Bestyrelsen 

 

	
 
Bestyrelsesmøde referat tirsdag den 14. november 2023, kl. 19.00. 
 
Bestyrelse: Navn: Email: 

Formand Johannes Kildeby  Johanneskildeby@gmail.com 

Kasserer Gorm Arildsen    ga@koda.dk  

Bestyrelse Lars Gandrup Petersen larsgandruppetersen@gmail.com 

Bestyrelse Morten Blom Larsen  mbl@jbl.dk  

Bestyrelse Kasper Meisner   kmn.fi@cbs.dk 

1. Suppleant Peter Krarup           npk@krarups-snedkeri.dk 

2. Suppleant Henrik Boss denhenrikboss@gmail.com 

Sekretær Susanne Barnewitz susannebarnewitz@yahoo.dk 

 

Udvalg  

Aktivitet Karsten Frese   frese@mbuna.dk 

Kabyssen Janne Miller  jannemiller.dk@gmail.com 

Onsdagssejlads Gorm Arildsen Ga@koda.dk 

Teknik Peter Krarup    npk@krarups-snedkeri.dk 

Ungdomssejlads Niels Ole Sloth             nos@northrisk.dk 

Hovmester Jakob Christensen info@restaurant-strejf.dk 

 
 
Referent 	

Johannes. 
1. Kommentarer til sidste referat 

Ingen kommentarer 

2. Hovmesteren 
Jakob fortæller at der også er stille dage med lav omsætning. Dage med klubarrangementer 
der starter lidt sent, kl. 20, forløber fint. 
Gorm og Jakob snakker økonomi. Kvartårsresultat pågår. 
 

3. Ungdomsudvalget 

Henrik sender efterfølgede BM en mail som medtages nedenstående: 
 
Potentiel	køber	til	Rib	(Helena)	kommer	torsdag	aften	23/11	for	at	se	og	prøve	ribben	-	det	kan	være	
det	bliver	fredag	formiddag	(24/11).	Jeg	forbereder	slutseddel	-	kr.	55.000	-	magen	til	den	jeg	fik	da	
jeg	købte	Krista	2	(eksemplar	sendt	til	Gorm). 
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Emma	bliver	sejlet	tilbage	til	Sletten	26/11	og	planen	er	at	sætte	den	på	land	over	vinteren	-	i	laden,	
således	vi	kun	har	1	rib	i	vandet	vinteren	over.	Det	kan	spare	et	service	til	foråret		(?)	foruden	rengø-
ring	etc.	
	
Søger	stadig	købere	til	optijoller.	Har	Lars	noget	fra	Jægerspris?	
	
Claus	Schellerup	og	jeg	sætter	os	sammen	tirsdag	21/11	og	laver	plan	for	Optimister	i	Sletten	-	re-
kruttering,	håndtering,	kalender	etc.	
	
Efter	vi	krydsede	lidt	klinger	med	Slettens	gymnastikhold	:-)		startede	optimisterne	vintertræning	
hver	onsdag	med	vores	supertræner	Emil	Foxby.	Der	er	god	tilslutning	heldigvis	også	blandt	vores	
nye	sejlere	
	
Der	er	vintertræning	på	vand	hver	lørdag	i	Vedbæk	i	samarbejde	med	Vedbæk,	Sletten,	SSS,	Hellerup,	
Roskilde,	Furesøen,	Skovshoved	samt	gæstesejlere	fra	Fåborg	og	sågar	Sverige.	Ifm	vintertræningen	
afholdes	en	hel	lørdag	hver	måned	som	stævnedag.	Dem	er	der	4	af	som	indgår	i	et	samlet	GP,	med	
præmier	efter	sidste	GP	dag	i	Marts	inden	Garda	ultimo	Marts.	Sofia,	Karoline,	Vigga	og	Emil	fra	Slet-
ten	deltager.	Indtil	videre	planlægger	Sofia	og	Emil	at	deltage	i	Garda.	
	
Aktiviteter	for	Sletten	Opti	sejlere	siden	sidste	bestyrelsesmøde	10/10:14-17/10:	Oure	Op-
ticamp	(Emil	deltog	og	blev	samlet	3	i	gennemgående	ministævne)	

• 20-22/10:	Emil	deltog	i	HerbstPokal	i	Schwerin	(lokalt	udtagelsesstævne)	og	blev	13	samlet	(a	point	
med	12)	samt	4	i	U12	a	point	med	3.	

• 29/10:	Emil	deltog	i	Hellerup	klubmesterskab	og	blev	2	
• 2-5/11	Sofia	og	Emil	deltog	i	Next	Level	camp	i	Vedbæk	sammen	med	hele	det	danske	A	felt	+	et	par	

svenskere	(62	deltagere).	Campen	blev	ledet	af	Christos	(Den	danske	Landstræner).	Next	Level	er	
kendt	for	at	byde	ind	med	særlig	dygtige	trænere.	Derfor	var	vi	rigtig	stolte	over	at	vores	egen	træ-
ner	Vitus	Masuoni	var	med	som	træner.	Campen	havde	besøg	af	dansk	jurymedlem,	hvilket	var	su-
per	interessant.	Sidste	dag	var	stævne	med	jury,	hvor	top	10	placeringer	blev	annonceret.	Emil	blev	
samlet	8	og	2	i	U12.		

• 10-12/11	tog	Sofia	og	Emil	til	camp	i	Faaborg	med	legendariske	Nikitas	som	cheftræner	(39	deltage-
re).	2.	dag	var	vindstille,	hvilket	blev	vendt	til	noget	helt	særligt.	Startlinje	blev	lagt	på	land	og	der	
blev	trænet	pejling	og	placering	på	startlinje.	Virkelig	sjovt	og	spændende.	Afsluttende	stævne	med	
top	12	placeringer	annonceret	hvor	Emil	blev	2	-	lige	efter	danmarksmester	og	VM	sejler	Erik	
Futrup	Havemann.	

• 2-10/12	deltager	Emil	i	Stævne	på	Mallorca	sammen	7	andre	danskere	fra	hhv	Vedbæk,	Horsens	og	
Faaborg.	Indtil	da	vintertræning	på	land	hver	onsdag	samt	på	vand	hver	lørdag.	Emil	tager	også	
hver	søndag	på	vandet	i	hhv	Faaborg	og	Hellerup.	

• 	
Der	ligger	21	optimistjoller	i	stativerne.	7-9	joller	sælges	hvis	muligt.	
	

49 ere.  

Niels fortæller at Daniel og Nikolaj har sejlet så godt i Portugal til EM, at de pt ligger som 
bedste danske besætning og ligger til at skulle til OL, men der mangler stadig et VM stæv-
ne i marts måned. Spændende og flot sejlet. 

Martin Kirketerp er ny træner for Daniel og Nikolaj. 

 

Lars efterlyser en koordinering af alle ungdomsledere.  
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Lars har haft indkaldt alle ungdomsledere til en snak den 24/10. Emnet var rekruttering af 
sejlere i alle bådtyper. 

 

Foreningshuset. 

Der har været møde med kommunen med deltagelse af Jesper fra Kajakklubben og Henrik, 
Niels og Johannes fra Bådeklubben. Mødet omhandlede Foreningshuset med forslag om ind-
retning af 1. salen med omklædning og kælderen med opbevaring. Kommunen vender tilba-
ge. 

Til december vil klubben rykke kommunen for at komme med et oplæg. 

 

4. Aktivitetsudvalget/Seniorudvalget 

27. oktober. Oktoberfest i Sletten. (Er afholdt) 

28. oktober. Standernedhaling kl. 12.00. (Er afholdt) 

8. november. Foredrag om solformørkelse kl. 20.00. (Er afholdt) 

16. november. Foredrag af Bent Skov Larsen. Slettens historie. (ER afholdt) 

22. november. Musik/filmaften kl. 20.00 

31. december. Nytårskur kl. 12.00. 

13. januar. Nytårsfrokost for bestyrelse og udvalg kl. 12.00.  

17. januar. Foredrag med Klavs Weis-Fogh: 1600 sømils oplevelse fra Ilulissat til Lewisporte. 

24. januar. Musik/filmaften kl. 20.00. Shu-bi-dua live. 

31. januar. Foredrag med Joakim Refn: Med Verden i hænderne. Kl. 20.00 

28. februar. Musik/filmaften. Kl. 20.00 

27. marts. Musik/filmaften. Kl. 20.00 

VHF/DSC opfriskningskursus. Kurset bliver først til foråret. 

Forslag om indlæg: 

Foredrag med metrolog Søren Jacobsen om sejlervejr m.m. Johannes undersøger 

Foredrag med Thomas Weber om flodsejlads. Johannes undersøger 

Foredrag om sejlads i Fransk Polynesien/Tahiti. Johannes undersøger 

Sejlerkursus og gode råd, sejlerforståelse, havnemanøvre m.m. Johannes foranlediger 

Familiekapsejladser Hven Rundt i 2024. Johannes arrangerer. 

Karsten/aktivitetsudvalget indkalder til møde om 60 års jubilæet. 

 

5. Kabysudvalget 

Se under hovmesteren. 

Møblerne er kommet og er blevet vel modtaget.  

De stander flag der er nedtaget, har givet anledning til nogle kommentarer. Janne meddeler 
at flagene kommer op på specielle dage. Oplæg til flagdage ønskes. 



	 4	

Jævnfør snakken om, at ikke medlemmer kommer i klubben. Der er sat fine skilte op på alle 
borde med teksten: 

Kære medlem/gæst 

Det, du betaler for mad og drikke driver kabyssen. 

Det, du betaler i kontingent til Sletten Bådeklub, driver klubhuset og alle klubbens 
sejlaktiviteter. 

Som medlem kan du invitere gæster med i klubhuset. 

Derfor skal du være medlem af Sletten Bådeklub. 

      Bestyrelsen 

6. Teknisk udvalg 

Det blev aftalt at der skal laves en langsigtet plan for vedligeholdelse/forbedringer af klub-
ben. 

Dette er under udarbejdelse og gennemgås ved næste BM den 12. december. 

Der udarbejdes en oversigt over hvem der ansvaret for hvad. Peter. Gennemgang den 12. 
december. 

 

7. Materiel 

1 RIB Helena er ved at blive solgt. Motorben er dog i stykker og skal repareres. En anden 
RIB kommer op i laden i vinter så der kun ligger 1 RIB i vandet. 

Trailer i stykker, meddeler Henrik. 

Der står to 29ere på Mallorca. Deres fremtid??? Uafklaret 

Den 49er der står i haven sælges. Hvem foranlediger??? Gentagelse. 

Der skal sælges én 29er trailer. Hvem foranlediger??? Pågår 

2 styk J70 trailere skal synes. 

 
Kajakstativer skal overdrages til Kajakafdelingen. Morten foranlediger. 

 
8. Økonomi 

Gorm og Kasper har snakket med banken om anbringelse af klubbens penge, arven. 

Gorm udleverede økonomi oversigt, med konservativt gæt på hvad de kommunale tilskud 
bliver. 

Regnskabet ser pt pænt ud. 

 
9. Sejladsudvalg 

Begge J70ere ligger i Hellerup. Lars og Morten indkalder Linda til koordinerende møde. 
 

10. Hjemmesiden 
Susanne og Morten opdaterer løbende hjemmesiden. 
Susannes løbende mails med orientering om menuer og andre arrangementer fungerer flot. 
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11. Søhesten 

Udkommer igen til februar. 
 
  

12. Planlægning af BM 
Kommende bestyrelsesmøder:  
6. juni (Er afholdt) 
8. august (Er afholdt) 
19. september (Er afholdt) 
10. oktober (Er afholdt) 
14. november (Er afholdt) 
17. Ekstraordinært bestyrelsesmøde med ledsager. (Er afholdt) 
12. december 
 
Forslag til BM i 2024 
9. januar  
13. februar 
12. marts 
9. april 
14. maj  
11. juni 
 
 

13. Eventuelt 
50 års jubilæumsbøgerne stilles på klaveret til gratis afhentning.  
Det blev besluttet at melde klubben ud af DGI. DGI ønsker dog et møde med klubben. 
Møde med DGI bliver den 30. Lars, Henrik og Johannes deltager i mødet. 
 
Klubben vil af med de eksisterende kajakstativer. Susanne bedes orientere ejerne af de ka-
jakker der ligger på stativerne? Morten snakker med Kajak Jakob? 
 
Der er møde med Fonden Sletten Havn den 28. kl 07.30. Input efterlyses. 
 
Johannes og Niels Flid Frederiksen har gået en rundtur på havnen og set på de både der al-
drig kommer ud og sejle.  
 


